
     Protokół nr I/10
      z sesji Rady Miejskiej w Braniewie  , odbytej 

                                       w dniu 02 grudnia 2010 r. w Urzędzie Miasta Braniewa

Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności , która stanowi zał. nr 1 do niniejszego 
protokołu .

Pan Olgierd Falkowski były Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział , że zwołał dzisiejszą sesję 
zgodnie z Regulaminem i ustawami , następnie przekazał prowadzenie obrad seniorowi p.Józefowi 
Szczurkowi  .

Ad.1 – Otwarcie  sesji .
Radny  Józef Szczurek  powiedział  ,,  Szanowni Państwo !  Panie i Panowie !
Otwieram pierwszą sesję Rady Miejskiej w Braniewie szóstej kadencji . Dziękuję za powierzenie 
mi  tak  zaszczytnej  funkcji  .  Pragnę  zapewnić  ,  że  dołożę  starań  aby  obrady  pierwszej  sesji 
przebiegały sprawnie i zgodnie z prawem . W naszym przypadku ustawowy skład Rady wynosi 
piętnastu radnych. Stwierdzam , że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy piętnastu radnych , 
co stanowi kworum ,  przy którym Rada Miejska w Braniewie może obradować i  podejmować 
proponowane uchwały .
Następnie radny J.Szczurek powitał zaproszonych gości :
– Burmistrza Miasta Braniewa p.Henryka Mrozińskiego ,
– Zastępcę Burmistrza Miasta Braniewa p.Jerzego Maziarza ,
– ustępującego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie Pana Olgierda Falkowskiego ,
– dyrektorów i kierowników  jednostek podległych samorządowi ,
– dyrektorów placówek oświatowych ,
– dyrektora i prezes spółek gminy :  Wodociągów Miejskich i MPEC-u ,
– telewizję i prasę lokalną ,
– wszystkich obecnych zgromadzonych na sesji , których nie wymienił w swoim powitaniu .

Ad.2  - Złożenie ślubowania przez radnych .
Pan Józef Szczurek zapowiedział przystąpienie do złożenia ślubowania przez radnych . Poprosił 
najmłodszego wiekiem radnego p.Grzegorza Cygana o odczytywanie z listy kolejno z imienia i  
nazwiska radnych , a następnie każdego wyczytanego radnego poprosił o powstanie i potwierdzenie 
woli złożenia ślubowania słowem ,,Ślubuję „ . Poinformował, że po słowie ,,ślubuję” każdy  radny 
może dodatkowo wypowiedzieć formułę  ,,Tak mi dopomóż Bóg.”
Następnie  p.J.Szczurek poprosił wszystkich o powstanie  i odczytał rotę ślubowania :
,, Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej  , Ślubuję uroczyście  obowiązki radnego 
sprawować  godnie  ,  rzetelnie  i  uczciwie  ,  mając  na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej 
mieszkańców.”
Pan J.Szczurek poprosił p.G.Cygana o odczytywanie z listy radnych .  Radni złożyli ślubowanie w 
kolejności alfabetycznej nazwisk ujętych na liście  obecności .
Ślubowanie złożyli poprzez wypowiedzenie słowa ,,Ślubuję , tak mi dopomóż Bóg” następujący 
radni: T.Barycki, M.Drozdowska, O.Falkowski , D.Frąckiewicz , J.Gawryś , W.Karaś , A.Luwiński , 
J.Mróz , H.Piotrowska , E.Siejk , J.Szczurek , P.Śliwiak , J.Welke i R.Żembrowski .
Ślubowanie  poprzez wypowiedzenie słowa . ,,Ślubuję” złożył radny  p.Grzegorz Cygan .
Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych ,  radny J.Szczurek  stwierdził , że radni po
złożeniu ślubowania objęli mandat radnego Rady Miejskiej w Braniewie  , w związku z czym Rada 
Miejska w Braniewie może podejmować prawomocne uchwały .

Ad.3 – Stwierdzenie  prawomocności obrad i zatwierdzenie porządku obrad .
Radny J.Szczurek powiedział ,  że proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji  przygotowany 
został przez zwołującego sesję Przewodniczącego Rady poprzedniej kadencji p.O.Falkowskiego .
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Wszyscy radni  otrzymali  proponowany porządek obrad .  Prowadzący pytał  czy ktoś z  radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad .
W tym czasie Burmistrz poprosił o chwilę przerwy i zapowiedział, że złoży obecnie na ręce pań-
radnych  kwiaty  licząc  na  dobrą  współpracę  ,  co  uczynił  wręczając  kwiaty  radnej  W.Karaś  , 
H.Piotrowskiej , M.Drozdowskiej i E.Siejk .
Następnie radny J.Szczurek przystąpił do kontynuowania obrad.
W  związku  z  tym  ,  że  nie  zgłoszono  uwag  prowadzący  obrady  J.Szczurek  poprosił  o 
przegłosowanie porządku obrad I sesji Rady Miejskiej , mówiąc ,, Kto z Państwa jest za przyjęciem 
przedstawionego porządku obrad  proszę o podniesienie ręki ? ”
Radny  J.Szczurek  stwierdził,  że  Rada  Miejska  15  głosami  ,,za”  (  jednogłośnie  )  zatwierdziła 
porządek obrad w punktach od 1 do 9 .

Ad.4 – Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta Braniewa .
Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o złożenie ślubowania a radnych o powstanie .
Pan Henryk Mroziński przystąpił do ślubowania mówiąc :
„ Obejmując urząd  Burmistrza  Miasta , uroczyście ślubuję , że dochowam wierności prawu , a  
powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i  pomyślności mieszkańców  
miasta .”  - „Tak mi dopomóż Bóg .”
Podstawa prawna  aktu ślubowania -    Ustawa o samorządzie gminnym  z dnia 8 marca 1990 r. 
( Dz. U.  z 2001 r. Nr 142, poz.1591 z póżn. zm. ) .
Burmistrz  Miasta   Braniewa Pan Henryk Mroziński   złożył  ślubowanie przed Radą Miejską w 
Braniewie .
Po ślubowaniu ustępujący Przewodniczący Rady Miejskiej O.Falkowski oraz senior Rady Miejskiej 
J.Szczurek  złożyli gratulacje p.H.Mrozińskiemu Burmistrzowi Miasta Braniewa .
Następnie dyrektorzy szkół wręczyli kwiaty i złożyli gratulację Burmistrzowi  Miasta .

Ad.5 - Wybór Komisji Skrutacyjnej w celu  przeprowadzenia głosowania nad wyborem   
            Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Braniewie .
Prowadzący obrady zaproponował powołanie spośród radnych 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej . 
Pytał czy są inne propozycje co do składu ilościowego  Komisji Skrutacyjnej .
W  związku  z  tym  ,  że  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków  ,  radny  J.Szczurek   przystąpił  do 
głosowania pytając ,,Kto jest za przyjęciem 3-osobowego składu Komisji Skrutacyjnej  proszę o 
podniesienie ręki ?”
Po  głosowaniu  prowadzący  obrady  poinformował,  że  Rada  Miejska  15  głosami  ,,za” 
( jednogłośnie ) opowiedziała się za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie 3 -osobowym.
Następnie prowadzący obrady prosił o zgłaszanie   kandydatów do Komisji Skrutacyjnej .
Radny J.Szczurek  zgłosił kandydaturę radnej W.Karaś.
Prowadzący obrady pytał radną W.Karaś czy wyraża zgodę .
Radna W.Karaś  powiedziała – tak wyrażam zgodę .
Radny D.Frąckiewicz  zgłosił kandydaturę radnego P.Śliwiaka .
Prowadzący obrady pytał radnego P.Śliwiaka czy wyraża zgodę .
Radny P.Śliwiak wyraził zgodę .
Radny  T.Barycki zglosił kandydaturę radnego A.Luwińskiego .
Prowadzący obrady pytał radnego A.Luwińskiego czy wyraża zgodę .
Radny A.Luwiński  powiedział – tak zgadzam się .
Więcej kandydatów nie zgłoszono.
Prowadzący obrady powiedział, że zamyka listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej . 
Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszeni zostali następujący kandydaci : radna W.Karaś , radny P.Śliwiak 
i radny A.Luwiński .
Następnie radny senior J.Szczurek przystąpił do głosowania nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej 
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pytając -,,Kto jest za powołaniem  Komisji Skrutacyjnej w /w składzie ?”
Rada Miejska  15 głosami ,,za” ( jednogłośnie )   powołała Komisję Skrutacyjną w składzie :

1. Walentyna Karaś,
2. Andrzej Luwiński

      3.   Piotr Śliwiak .

Ad.6 - Wybór  Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie .

Ad.6a – Zgłaszanie kandydatów .
Prowadzący obrady  radny J.Szczurek prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Braniewie .
Radny J.Mróz zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Baryckiego . Radny  p.Mróz przedstawiając 
kandydata powiedział, że p.T.Barycki jest trzecią kadencję radnym Rady Miejskiej . Dał się poznać 
jako osoba kompetentna , życzliwa , znająca sprawy samorządu , znająca sprawy miasta . Ponadto 
dał się poznać jako osoba , której leżą na sercu sprawy mieszkańców . Pan T.Barycki według oceny 
radnego  Mroza  jest  właściwym  kandydatem  na  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  .  Prosił  o 
oddanie głosu na p.T.Baryckiego .
Prowadzący  obrady  pytał   radnego  T.Baryckiego  czy  wyraża  zgodę  na  kandydowanie  na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej .
Radny T.Barycki powiedział – tak .
Więcej kandydatów nie zgłoszono .
Prowadzący obrady zaproponował  głosowanie o zamknięcie listy kandydatów .  Przystępując do 
głosowania pytał ,,Kto jest za zamknięciem listy kandydatów proszę o podniesienie ręki ?”
Rada Miejska  15 głosami ,,za” ( jednogłośnie ) zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego 
Rady Miejskiej .

Ad.6b  -  Prowadzący  obrady  ogłosił  przerwę  techniczną  (  o  godz.  9.15  )  w  celu 
ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej i przygotowania kart do głosowania tajnego .

Ad.6c   -   Przeprowadzenie głosowania ,
O godz.9.30 prowadzący sesję radny J.Szczurek wznowił obrady . 
Radna W.Karaś poinformowała, że została wybrana przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej .
Prowadzący obrady poprosił przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i 
przypomnienie zasad głosowania  oraz jego przeprowadzenie .
Radna W.Karaś podała treść  karty do głosowania  :

„ Karta do głosowania
    w sprawie wyboru  Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie  w dniu 02 grudnia 2010 r.
Jestem  za  wyborem  na  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Braniewie  radnego  Tadeusza 
Baryckiego :
1. tak 
2. nie 
3. wstrzymuję się .”

Następnie radna Karaś  omówiła  sposób głosowania  .  Poinformowała  ,  że  oddajemy jeden głos 
poprzez skreślenie jednej kratki – jest to głos ważny . Oddanie więcej niż jednego głosu jest głosem 
nieważnym . Zakreślenie w inny sposób niż krzyżyk jest głosem nieważnym  . Głosowanie jest 
tajne . Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poprosiła o pokazanie urny. 
Członek  Komisji  Skrutacynej  radny P.Śliwiak   przed  głosowaniem pokazał  pustą  urnę  ,  którą 
następnie opieczętował pieczątką  o treści ,, Rada Miejska w Braniewie” . 
Członek Komisji Skrutacyjnej radny A.Luwiński , rozdał karty  do głosowania , na których 
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znajdowała się pieczątka o treści ,,Rada Miejska w Braniewie”.
Po przeprowadzeniu tajnego głosowania, prowadzący obrady ogłosił przerwę techniczną  w celu 
podliczenia głosów  .
Po  przerwie  o  godz.9.40  radny prowadzący obrady wznowił   sesję  i  poprosił  przewodniczącą 
Komisji  Skrutacyjnej   o odczytanie protokołu z wyborów Przewodniczącego Rady Miejskiej  w 
Braniewie .
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna W.Karaś odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej w 
sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Braniewie  ,  który  wraz  z  kartami  do 
głosowania  stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu . Komisja Skrutacyjna  stwierdziła , że w 
wyniku  tajnego  głosowania  radny  Tadeusz  Barycki   uzyskał  wymaganą  ilość  głosów  i  został 
wybrany na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie .

Ad.6d -  Odczytanie uchwały stwierdzającej wybór .
Prowadzący obrady odczytał uchwałę  stwierdzająca  wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej  w 
Braniewie .
Uchwała Nr I/1/10 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Braniewie  stanowi zał. 
nr 3 do niniejszego protokołu .

Ad.7 -  Przekazanie Przewodniczącemu Rady Miejskiej prowadzenie sesji .
Prowadzący obrady J.Szczurek  poprosił  nowo wybranego  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o 
zajęcie miejsca przy stole prezydialnym  i przekazał prowadzenie obrad .
Przewodniczący Rady T.Barycki  –  powiedział  „  Szanowni  Państwo  ,  Panie  i  Panowie  radni  . 
Dziękuję   wszystkim za  zaufanie  jakim mnie  obdarzyliście  wybierając  mnie  na  tą  zaszczytną 
funkcję . Zdaję sobie sprawę , że jest to wielka odpowiedzialność ale również i zaszczyt . Zgodnie z 
ustawą  o  samorządzie  gminnym  zadaniem  przewodniczącego  jest  przede  wszystkim  sprawne 
prowadzenie sesji  ,  organizowanie pracy Rady .  Obiecuję ,  że dołożę wszelkich starań aby jak 
najlepiej się z tych zadań wywiązać . Dziękuję bardzo za zaufanie.”
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do  realizacji kolejnego punktu porządku obrad .

Ad.8 -  Wybór  dwóch  Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Braniewie .
Przewodniczący Rady powiedział  ,  że  w związku z tym ,  że Komisja  Skrutacyjna już  została 
wybrana to składam wniosek o uznanie tej Komisji Skrutacyjnej jako Komisji  do przeprowadzenia 
wyborów dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Braniewie .  Następnie przystąpił  do 
głosowania pytając – Kto jest za proponowanym przeze mnie wnioskiem , proszę o podniesienie 
ręki ? 
Po glosowaniu  Przewodniczący Rady stwierdził  ,  że  wniosek przeszedł  jednogłośnie .  Podczas 
głosowania obecnych było 15 radnych , na stan 15 .

Ad.8a -  Zgłaszanie kandydatów .
Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.
Radny P.Śliwiak zgłosił kandydaturę  radnego Dariusza Frąckiewicza 
Przewodniczący Rady pytał kandydata czy wyraża zgodę .
Radny D.Frąckiewicz powiedział – tak.
Radna W.Karaś zgłosiła kandydaturę radnego Józefa Szczurka .
Przewodniczący Rady pytał czy radny J.Szczurek wyraża zgodę .
Radny J.Szczurek  powiedział- wyrażam  .
Radny J.Mróz  zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów .
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Mroza  pytając  –  kto  jest  za 
zamknięciem listy kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady , proszę o podniesienie ręki ?
Po głosowaniu Przewodniczący Rady poinformował , że  wniosek przeszedł jednogłośnie  . Podczas 
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głosowania obecnych było 15 radnych , na stan 15 .
Następnie  Przewodniczący Rady  przypomniał , że kandydatami na Wiceprzewodniczących Rady 
są radny Dariusz Frąckiewicz i radny Józef Szczurek . Poprosił Komisję Skrutacyjna o podjęcie 
stosownych działań .

Ad.8 b -  Przerwa techniczna ( przygotowanie kart do głosowania ) ,
Przewodniczący  Rady  o  godz.9.45  ogłosił  przerwę  techniczną  celem  przygotowania  kart  do 
głosowania tajnego .

Ad.8 c -  Przeprowadzenie głosowania .

Przewodniczący  Rady  o  godz.10.00  wznowił  obrady  i  poprosił  przewodniczącą  Komisji 
Skrutacyjnej  o zabranie głosu .
Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  radna W.Karaś  poinformowała,  że zostały przygotowane 
karty do  głosowania  osobno na  poszczególnych  kandydatów :  radnego Frąckiewicza  i  radnego 
Józefa Szczurka . Odczytała treść pierwszej karty do głosowania - 
„                                                       Karta do głosowania
                   w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie 
                                                      w dniu 02 grudnia 2010 r.
  
Jestem  za  wyborem   na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Braniewie  radnego  Józefa 
Szczurka   :
1.  Tak                      
2.  Nie                      
3.  Wstrzymuję się   .”
Następnie odczytała treść drugiej  karty do głosowania - 
„                                                       Karta do głosowania
                   w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie 
                                                      w dniu 02 grudnia 2010 r.
  
Jestem za wyborem  na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  w Braniewie radnego Dariusza 
Frąckiewicza  :
1.  Tak                      
2.  Nie                      
3.  Wstrzymuję się   .”
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała , że zasady głosowania są takie same jak przy 
wyborze Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie . Przypomniała , że głos jest ważny gdy 
zostanie postawiony znak X w jednej  kratce .  Głos nieważny to taki  gdy postawionych będzie 
więcej niż jeden znak X . Głosowanie jest tajne . Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poprosiła o 
pokazanie pustej urny i rozdanie kart  .
Członek  Komisji  Skrutacynej  radny P.Śliwiak   przed  głosowaniem pokazał  pustą  urnę  ,  którą 
następnie opieczętował  pieczątką  o  treści  ,,  Rada Miejska w Braniewie „  .  Następnie członek 
Komisji Skrutacyjnej radny A.Luwiński  rozdał karty  do głosowania , na których znajdowała się 
pieczątka o treści ,,Rada Miejska w Braniewie”.
Po  przeprowadzeniu  tajnego  głosowania,  prowadzący  obrady  o  godz.10.05  ogłosił  przerwę 
techniczną  w celu podliczenia głosów  .
Po przerwie o godz.10.10 radny prowadzący obrady wznowił   sesję  i  poprosił  przewodnicząca 
Komisji Skrutacyjnej  o odczytanie protokołu z wyborów Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w 
Braniewie .
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna W.Karaś odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej w 
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sprawie  wyboru  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Braniewie  radnego  Dariusza 
Frąckiewicza i w sprawie wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie radnego 
Józefa Szczurka . Protokoły z glosowania tajnego wraz z kartami do głosowania  stanowią zał. nr 4 
i nr 5 do niniejszego protokołu . Komisja Skrutacyjna stwierdziła , że w wyniku tajnego głosowania 
kandydaci : radny Józef Szczurek i radny Dariusz Frąckiewicz uzyskali wymaganą ilość głosów i 
zostali wybrani  Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Braniewie .

Ad.8d -  Odczytanie  uchwały stwierdzającej wybór .
Przewodniczący Rady odczytał , a następnie poddał pod glosowanie uchwałę  w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady  Miejskiej w Braniewie  .
Rada Miejska 15 głosami  za”  (  jednogłośnie )  podjęła  Uchwałę  Nr I/2/10 w sprawie   wyboru 
Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w Braniewie  ,  która  stanowi  zał.  nr  6  do  niniejszego 
protokołu . 

Ad.9 - Zakończenie obrad .
Wobec zrealizowania porządku obrad , Przewodniczący Rady o godz.11.40     zamknął  posiedzenie  . 
Sesja  została nagrana na kasetę video , która znajduje się w biurze Rady Miejskiej . 

Protokół sporządziła –                                                          Prowadzący obrady
       Mariola Krawczyk
 podinspektor ds. obsługi                                   Józef Szczurek               Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                            (senior Rady )                                     w Braniewie
                                                                                                                                    Tadeusz Barycki 

                                                                                                                                          

W załączeniu :
1. Lista obecności .
2. Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyborów Przewodniczącego Rady Miejskiej .
3. Uchwała Nr I/1/10 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Braniewie.

      4.   Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej
            radnego Dariusza Frąckiewicza .
      5.   Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej
            radnego Józefa Szczurka  .
      6.   Uchwała  Nr I/2/10 w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej w
            Braniewie.
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